



CONSULATE GENERAL OF MALTA
MOSCOW

ГЕНЕРАЛЬНОЕ КОНСУЛЬСТВО МАЛЬТЫ
МОСКВА

**COVID-19:
ESSENTIAL TRAVEL TO MALTA**



ENGLISH



РУССКИЙ

QUICK LINKS

⇒ [TRAVEL TO MALTA](#)

⇒ [VISA SERVICES](#)

COVID-19 ESSENTIAL TRAVEL TO MALTA

TRAVEL TO MALTA

As of 23 September 2021, and until further notice, the Health Authorities of the Republic of Malta have included the Russian Federation in its list of **RED** countries.

Due to the current pandemic, travel from the Russian Federation to the Republic of Malta is restricted and subject to health procedures, including quarantine. Please consult with the Ministry for Health (click [here](#)) for the latest travel requirements, information on recognized vaccine certificates, and updates. Travel requirements apply to both Maltese nationals and non-Maltese nationals, and may change on short notice.

All travellers to Malta, regardless of nationality, are expected to comply with all the instructions issued by the health authorities. Failure to do so may result in fines and criminal liability. Questions related to health requirements for travel to Malta should be addressed directly to the Health Authorities on: covid19.health@gov.mt

COVID-19 ESSENTIAL TRAVEL TO MALTA

VISA SERVICES

Starting from 23 September 2021, the Consulate General of the Republic of Malta is accepting visa applications for the following purposes of travel:

- 1) Employment
- 2) Study
- 3) Family Reunification

Applications are received directly by the Consulate General's visa service provider — VFS Global (for more information click [here](#)). Applicants travelling on one of the three purposes of travel mentioned above are invited to book a convenient appointment slot with VFS Global to submit their applications.

Applicants travelling to Malta for any other purpose of travel not listed above need to first seek authorisation from Identity Malta's Central Visa Unit via email on visa.ima@gov.mt. If you are granted permission to apply by the Central Visa Unit, please forward the original authorisation directly to the Consulate General on maltaconsulate.moscow@gov.mt, along with your phone number, so that you are given an appointment to apply. Applicants will not be allowed to lodge their applications with VFS Global if these two steps are not completed.

The Consulate General reserves the right to refuse or revoke issued visas if it becomes evident that an applicant intends to violate instructions of the Health Authorities.

>> [VISA SERVICES](#)

COVID-19 ESSENTIAL TRAVEL TO MALTA

VISA SERVICES

IMPORTANT

- 1) Applications lodged within 15 calendar days of the intended date of travel will not be accepted.
- 2) The Consulate General can only accept visa applications from nationals legally residing in its consular jurisdiction i.e. the Russian Federation. Applications from outside the Russian Federation will not be accepted. For assistance please contact Identity Malta directly.
- 3) All travellers to Malta are expected to abide with all the instructions and health/quarantine procedures given by the health authorities. The Consulate General reserves the right to refuse or revoke issued visas if it becomes evident that an applicant intends to violate health protocols. Questions related to health requirements for travel to Malta should be addressed directly to the Health Authorities on: covid19.health@gov.mt



CONSULATE GENERAL OF MALTA
MOSCOW

ГЕНЕРАЛЬНОЕ КОНСУЛЬСТВО МАЛЬТЫ
МОСКВА

**ПАНДЕМИЯ COVID-19:
ПОЕЗДКА КРАЙНЕЙ
НЕОБХОДИМОСТИ НА МАЛЬТУ**



ENGLISH



РУССКИЙ

БЫСТРЫЕ ССЫЛКИ

⇒ [ПОЕЗДКА НА МАЛЬТУ](#)

⇒ [ВИЗОВЫЕ УСЛУГИ](#)

COVID-19 ПОЕЗДКА КРАЙНЕЙ НЕОБХОДИМОСТИ НА МАЛЬТУ

ПОЕЗДКА НА МАЛЬТУ

По состоянию на 23 сентября 2021 года и до дальнейшего уведомления Органы здравоохранения Республики Мальта включили Российскую Федерацию в список **КРАСНЫХ** стран.

В связи с нынешней пандемией поездки из Российской Федерации в Республику Мальта ограничены и допускаются только при соблюдении мер инфекционной безопасности, включая карантин. Пожалуйста, ознакомьтесь с информацией Министерства Здравоохранения (нажмите [здесь](#)) для уточнения последних требований к поездке, получения информации о сертификатах вакцинации, признаваемых на Мальте и отслеживания самых последних обновлений. Требования к поездкам распространяются как на граждан Мальты, так и на лиц, не являющихся гражданами Мальты, и могут измениться в любой момент.

Прибывающие на Мальту, вне зависимости от гражданства, обязаны соблюдать все инструкции Органов Здравоохранения. Невыполнение этих требований может повлечь за собой штрафы и уголовную ответственность. Вопросы, связанные с медицинскими требованиями для поездки на Мальту, следует адресовать непосредственно органам здравоохранения по: covid19.health@gov.mt

COVID-19 ПОЕЗДКА КРАЙНЕЙ НЕОБХОДИМОСТИ НА МАЛЬТУ

ВИЗОВЫЕ УСЛУГИ

Начиная с 23 сентября 2021 года Генеральное Консульство Республики Мальта принимает заявления от граждан на получение визы с целью поездки:

- 1) Работа
- 2) Обучение
- 3) Воссоединение семьи

Заявления принимаются поставщиком визовых услуг Генерального Консульства — VFS Global (для дополнительной информации нажмите [здесь](#)). Заявителям, путешествующим с одной из вышеперечисленных целей поездки, предлагается забронировать в VFS Global удобное время для подачи документов.

Заявителям, направляющимся на Мальту с любой другой целью поездки, не указанной выше, необходимо сначала получить разрешение в Центральном визовом отделе Мальты, отправив запрос на электронную почту: visa.ima@gov.mt. Если Центральный Визовый Отдел Мальты вам выдал такое разрешение, пожалуйста, отправьте его оригинал в Генеральное Консульство на почту: maltaconsulate.moscow@gov.mt, вместе с вашим номером телефона, чтобы вам назначили дату и время подачи заявления. Если эти два требования не выполнены, заявители не смогут подать документы в VFS Global.

Генеральное Консульство оставляет за собой право отказать в получении визы или отозвать уже выданные визы, если станет очевидно, что заявитель намерен нарушить инструкции органов здравоохранения.

>> [ВИЗОВЫЕ УСЛУГИ](#)

COVID-19 ПОЕЗДКА КРАЙНЕЙ НЕОБХОДИМОСТИ НА МАЛЬТУ

ВИЗОВЫЕ УСЛУГИ

ВАЖНО

- 1) Заявления, поданные менее чем за 15 календарных дней до предполагаемой поездки, приниматься не будут.
- 2) Генеральное Консульство принимает заявления на оформление визы только от граждан, легально проживающих в его консульской юрисдикции, то есть в Российской Федерации. Заявления от граждан других стран приниматься не будут. Для получения помощи, пожалуйста, свяжитесь с Identity Malta напрямую.
- 3) Все путешествующие на Мальту должны соблюдать все инструкции и санитарные/карантинные процедуры, установленные органами здравоохранения. Генеральное Консульство оставляет за собой право отказать в визе или аннулировать выданные визы, если станет очевидным, что заявитель намеревается нарушить санитарные протоколы. Вопросы, связанные с медицинскими требованиями для поездки на Мальту, следует адресовать непосредственно органам здравоохранения по: covid19.health@gov.mt